## 9天7晚长沙·张家界·凤凰古城·芙蓉镇·广州



吉隆坡 + 广州

机上用餐

当地5★ 美豪美丽致酒店或同级

在吉隆坡国际机场集合、乘搭航班飞往【广州】。入住酒店。

第二天

广州 💋 长沙

早1午1晚餐

当地5★ 长沙华美达酒店或同级

午餐后乘坐高铁前往【长沙】

第三天

长沙 🚍 凤凰古城 (车程约 6.5H) 早1午1晚餐

凤凰念楃客栈或同级

前往【凤凰古城】(含接驳车)前往凤凰古城:晚上夜游凤凰古城, 于沱江边小酒吧落座, 欣赏沱江两岸醉人, 欣赏凤凰古城别具一格 的醉美夜景, 观北门古城楼、青石板街、东门古码头、沱江两岸的 吊脚楼,别有一番韵味。【凤凰夜景】。夜幕降临,华灯初上,凤凰 古城就会被五彩斑谰的灯火装扮得分外妖娆, 分外漂亮

## 第四天 凤凰古城 🚍 张家界 (车程约 3.5H)早/午/晚餐

当地5★ 张家界戴斯酒店或同级

往【芙蓉镇】(船游)返回张家界 外观【七十二奇楼】打卡张家 界最新最炫网红七十二奇楼,七十二奇楼文旅小镇是张家界发展夜 间经济, 打造旅游城市品牌, 推动消费升级的重要文旅融合项目项 目集特色小吃街、酒吧街、作坊街、高端度假酒店、博物馆群等多 种休闲业态于一体。总占地面积80亩。其中,标志性建筑109.9米 的洞天吊脚楼以建筑形态奇特、镂空门洞奇特、楼层最高等多项 "奇葩"开创世界吊脚楼建筑史的奇迹。项目建成后将成为张家界 首个夜生活都市小镇和第一高楼。安排参观"世界只有中国有,中 国只有湖南有,湖南只有张家界有"的独一无二的原生态艺术殿堂 【军声画院】

【风味餐:毛家风味、常德风味、苗家风味、野菌火锅、韩式烧 烤、娃娃鱼宴、湘菜风味】

第五天

早1午1晚餐

当地5★ 最佳西方清心园酒店或同级

前往张家界自费游览【天门山】【指定项目】(含单程缆车+单程 扶梯+快线索道) "美丽张家界的新传奇" --世界上最长的缆车 上, 快线索道下; 特别安排体验天门山玻璃栈道; 梦幻之旅【天门 洞, 因冬季路面结冰关闭, 现场退费 RMB30 元/人】

午餐后走进国家 4A 级景区土司城、被誉为中国三大皇宫之一的 【张家界土司王宫】,探寻八百年土司王朝的延续密码-辰砂银库 登顶世界吉利斯记录的吊脚楼群-九重天阁;

第六天

张家界

早1午1晚餐

当地5★ 最佳西方清心园酒店或同级

【百龙电梯上下】特别精心安排乘坐世界最快、最高、运载量最大 户外观光电梯【袁家界】好莱坞电影大片《阿凡达》取景地,便可 欣赏到《阿凡达》电影中多次出现的弧形桥原型——天下第一桥, 还有与《阿凡达》海报主山头相差无几的张家界"南天一柱"以及 哈利路亚山实景地、【杨家界景区】峰墙-新长城眺望台观成群峰金 鞭溪水绕四门景点等等;

第七天

张家界 🚍 长沙

早1午1晚餐

当地5★ 长沙华美达酒店或同级

游览【张家界大峡谷 C 线】(云天渡玻璃桥来回)站在桥上,脚 下 400 米处的谷底全景尽收眼底;乘车前往天然湖泊【柳叶湖】 (含船游); 最繁华的商业街【常德步行街】。前往【长沙】

第八天

早1午1晚餐

前往长沙市最繁华的地段之一【黄兴路步行街】【国金中心】自由 购物、吃喝玩乐;午餐后乘坐高铁前往【广州】;晚餐后送往机 场乘搭航班返回吉隆坡。

第九天

吉隆坡

机上用餐

抵达吉隆坡, 回到温馨的家。

指定自费\*

天门山(缆车+环保车+手扶梯+鞋套)

Tour Code: 9CAN-DYG (Updated: 01 Mar 2024)

收费 (人民币) 人民币 550 元

Departure Date 出发日期

Flight Details 航班资料

Tour Fare 团费

Remarks 备注

上述行程仅供参考,然而正确行程乃依据当时实际情况重新调整后为准。

▶神州国际旅游(马)有限公司

ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

康泰族行社(马)有限公司(97581-1) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD **1** 03-2148 8448 **3** 016-5500578

**7** 03-21430288 **9** 016-5500590/529

🔾 No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.

(OUTBOUND)

## **9D7N CHANGSHA · ZHANGJIAJIE**

FENGHUANG ANCIENT TOWN FURONG TOWN Guangzhou



Day 1

KL → Guangzhou

Local 5★ MEHOOD Hotel or Similar

Assemble at KLIA for your flight to Guangzhou. Upon arrival, check into hotel.

DAY 2

Guangzhou **=** Changsha

B/L/D

Local 5★ Changsha Ramada Hotel or Similar After lunch, transfer to Changsha by high-speed train.

DAY 3

Changsha 📟 Fenghuang Ancient Town B/L/D

Local 5★ Nian Wo Inn or Similar

Ancient Town (including shuttle bus) Go to Fenghuang Ancient City: Take a night tour of Fenghuang Ancient City, sit down at a small bar by the Tuojiang River, admire the intoxicating scenery on both sides of the Tuojiang River, appreciate the unique and beautiful night view of Fenghuang Ancient City, and view the North Gate Ancient City Tower, Qingdao Shiban Street, Dongmen Ancient Wharf, and the stilled buildings on both sides of the Tuojiang River have a unique charm. Phoenix Night View. When night falls and the lanterns are turned on, the ancient city of Phoenix will be decorated with colorful lights, making it particularly enchanting and beautiful...

DAY 4

Fenghuang Ancient Town 📟 Zhanqiiaiie

B/L/D

Local 5★ Days Hotel or Similar

Furong Town (boat tour) and return to Zhangjiajie. The appearance of [Seventy-two Wonderful Towers] is to check in at Zhangjiajie's latest and most dazzling Internet celebrity Seventy-two Strange Towers. Arrange a visit to the unique original art palace Junsheng Painting which is "only available in China in the world, only in Hunan in China, and only in Zhangjiajie in Hunan"

DAY 5

Zhangjiajie

B/L/D

Local 5★ Plus Qingxinyuan Hotel or Similar Tianmen Mountain Compulsory Tour: (including one-way cable car + one-way escalator + express track) "The new legend of beautiful Zhangjiajie" - the longest cable car in the world, under the express track; specially arranged to experience Tianmen Mountain Glass Plank Road; Dream Journey [Tianmen Cave, closed due to icy roads in winter, on-site refund of RMB 30 per person]After lunch, we walked into the Tusi City, a national 4A-level scenic spot, known three major palaces in China, Zhangjiajie Tusi, and explored the continuation code of the 800-year-old Tusi Dynasty - the cinnabar bank reached the top of the world's Gillies record of stilted buildings

DAY 6

Zhangjiajie

B/L/D

Local 5★ Plus Qingxinyuan Hotel or Similar

Bailong Elevator Up and Down Specially arranged rides on the world's fastest, highest and largest outdoor sightseeing elevator Yuanjiajie where the Hollywood movie blockbuster "Avatar" was filmed, you can enjoy the arcs that appeared many times in the "Avatar" movie The prototype of the shape bridge - the best bridge in the world, and Zhangjiajie's "Southern Sky Pillar" which is almost the same as the main mountain in the "Avatar" poster, as well as the actual location of Hallelujah Mountain, Yangjiajie Scenic Area Peak Wall - New Great Wall Observation Deck View the peaks, the Golden Whip Stream around the four gates, etc.;

DAY 7

Zhangjiajie 📟 Changsha

Local 5★ Changsha Ramada Hotel or Similar

Visit Line C of Zhangjiajie Grand Canyon (round trip to Yuntiandu Glass Bridge). Stand on the bridge and have a panoramic view of the valley floor 400 meters below your feet; Enjoy lake tour- Liuye Lake (including boat tour); fun at Changde Pedestrian Street Transfer to Changsha

DAY 8

Changsha 

Guangzhou

B/L/D

Free activities in one of the most prosperous areas in Changsha City Huangxing Road Pedestrian Street and IFC Center; after lunch, transfer to Guangzhou by high-speed rail; after dinner, transfer to airport for your flight to Kuala Lumpur.

DAY 9

Arrived KLIA, back to home sweet home.

{Special Meals: Mao Family Cuisine, Changde Cuisine, Miao Cuisine, Mushroom Hot Pot, Korean BBQ, Salamander Banquet, Xiang Cuisine}

**Compulsory Tour\*** 

Tianmen Mountain (Cable Car + Shuttle Bus + Escalator + Shoe cover)

Fee (RMB)

RMB550 Per Pax

Departure Date 出发日期

Remarks 备注

The above itinerary is for reference only, and is subject to any necessary changes in accordance to local requirements.

**2** 03-21430288 **3** 016-5500590/529

Flight Details 航班资料

Tour Code: 9CAN-DYG (Updated: 01 Mar 2024



神州国际旅游(马)有限公司 ROYSTAR TRAVEL & TOURS SDN BHD (203165-T)

KPK/LN 2041

Tour Fare 团费

康泰族行社(马)有眼公司(97581-U) HONG THAI TOURS & TRAVEL (M) SDN BHD **2** 03-2148 8448 **3** 016-5500578

No.16A & 16B, Lorong Brunei 3, off Jalan Pudu, 55100 Kuala Lumpur, Malaysia.